
 

 

Vážení rodiče, 

jakkoliv nás to mrzí a raději bychom Vás oslovovali s jinou zprávou, musíme Vás informovat, že jsme 
od února 2023 nuceni přistoupit ke zvýšení provozních příspěvků v FC Tempo Praha. 

Důvody, které nás k tomuto dlouho odkládanému rozhodnutí vedly, patrně nemusíme dlouze 
popisovat. Celková hospodářská situace a mimořádná inflace v posledních měsících se negativně 
promítly také do nákladů vynakládaných naším klubem. Energie, jejichž ceny v tomto období 
extrémně vzrostly, přitom představují hlavní nákladovou položku při zajišťování sportovní činnosti, ať 
již se jedná o elektrickou energii na osvětlení areálu, vytápění a ohřev vody ve staré budově, za 
stejným účelem užívaný plyn v nové budově šaten, nebo vodné a stočné. Ekonomická situace a 
zdražování se pochopitelně promítá do ceny také dalších služeb, které v souvislostí s činností našeho 
klubu využíváme. 

Výše provozních příspěvků bude nově činit 12.000, - Kč ročně místo dosavadních 10.000, - Kč.  

Ke zvýšení příspěvků přistupujeme téměř po čtyřech letech. I když jsme si vědomi, že není malé, 
nedosahuje míry inflace od posledních změny. Snažili jsme se provést zvýšení v pouze v takové míře, 
kterou jsme považovali za nezbytnou pro zajištění našeho fungování v takovém rozsahu a kvalitě, 
které se nám v posledních letech podařilo dosáhnout. Věříme, že naše rozhodnutí a jeho nutnost 
pochopíte. A především, že toto rozhodnutí nebude pro žádné z našich dětí znamenat překážku pro 
další pokračování ve sportovní činnosti.  

Pokud by tomu tak ale v konkrétním případě mělo být a toto zvýšení příspěvků by mělo pro někoho 
znamenat překročení hranice ekonomické dostupnosti fotbalu, kontaktujte, prosím, přímo vedení 
klubu, nejlépe Petra Dedka (tel. 606 855 136) a situaci budeme řešit individuálně.  

Stejně tak neváhejte vedení klubu kontaktovat v případě potřeby projednání dalších otázek týkajících 
se zvýšení příspěvků a činnosti FC Tempo Praha obecně. Stejně jako v roce 2019 naopak prosíme, 
abyste vysvětlení nežádali po trenérech a vedoucích, kteří toto rozhodnutí nečinili a nemají k němu 
ani potřebné informace. Budou vás ale informovat o způsobu úhrady příspěvků, který je plně v jejich 
kompetenci. 

Děkujeme za pochopení a podporu našemu klubu. 


